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 Az elmúlt időszak a rutinfeladatok ellátásán kívül – a pályázatomhoz híven – az 

utódjelöltek képzésével telt.  Ezt úgy kiviteleztem, hogy mindent, amit csináltam (az egészen 

apró-cseprőtől a nagyobb volumenűig) leírtam nekik, hogy mi volt az, hogyan csináltam, kit 

kellett segítségül hívnom hozzá vagy kivel együtt vettem részt a feladatban, és minden egyéb 

környező tényezőt; illetve természetesen a véleményüket is kikértem amikor csak lehetett.   

 Közösen úgy döntöttünk, hogy szakos bulit a félév során nem kezdünk el szervezni.  

Ennek az időhiány mellett az az oka, hogy amellett, hogy nagyon kevesen vannak a szakon az 

általános érdeklődés is igen kicsi az ilyen rendezvények iránt.  Azt nem tartjuk kizártnak, 

hogy másik (legalább 2 szakterülettel) legyen majd buli.   

 A mentorjelentkezés lezajlott, a szakról öten adták le jelentkezésüket.  Közülük ketten 

rögtön az első héten lemaradtak az előadásokról, de tudomásom szerint ezt Török Mátyás 

mentorkoordinátorral megbeszélték és bennmaradhattak a rendszerben.   

 A küldöttgyűlési levelezőlistán kialakult helyzetről is kikértem a véleményüket.  Úgy 

gondolom lehetőségeikhez mérten – úgy értem, aki most szeptemberben kezdett 

természetesen nem emlékezhet több évvel ezelőtti dolgokra – mindegyikük átlátja, és 

megértette mi történt.  A saját véleményükre is kíváncsi voltam, azt gondolom nagyon jó – az 

eddig másoktól hallottaktól néhol jelentősen különböző, új megvilágításba helyező – 

gondolataik vannak.   

 

 A rutinfeladataimat elláttam.  A fogadóóráimat egy kivételével megtartottam – bár az 

órarendem év eleji szokatlanul hosszúra nyúlt képlékenysége miatt későn tudtam csak kiírni – 

ennek időpontja egy hét múlva változni fog.  A megtartott fogadóóráimban az elmúlt két és 

fél év gyakorlatához hasonlóan nem keresett senki.  Az évfolyamoknak a kért információkat 

továbbítottam.  Nem minden esetben csak a levelezőlistákon, úgy látom, sokszor több haszna 

van, ha a közösségi oldalakra kerülnek ki.  A tavasszal végzőknek több ízben is nyújtottam 

segítséget, amellett, hogy kiküldtem a záróvizsga jelentkezésről emlékeztetőt, személyenként 

egyéni kérdéseikre is válaszoltam és legjobb tudásom szerint igyekeztem segíteni őket.  

 A mentorkisokos rám eső részét, vagyis a szakterület leírását elküldtem a 

mentorkoordinátornak az előre megbeszélt határidőre.  Az előző évekhez képest nem csak 

aktualizáltam, de új információkat, tudnivalókat is írtam bele, remélem kellőképpen a 

mentorjelöltek hasznára tud majd válni.   

 A szakirány választást segítő tájékoztató az elmúlt években hagyományosan az őszi 

hónapokban került megrendezésre, az idei tanévben azonban ez eddig elmaradt.  Az elmúlt 

napokban ennek a szervezése is elkezdődött, a gólyabál hetében szeretnénk megvalósítani egy 



olyan esti időpontban, ami a legtöbb gólyának megfelel.  Felvetettem egyébként nekik az 

ötletet a csoportban és a visszajelzések alapján nagy az érdeklődés és az igény.  Az előadók 

megkeresése folyamatban van, a technikához pedig majd a HÖK erőforrásait tervezem 

igénybe venni.   

 A Környezettudományi Centrumba bár hivatalosan nincs delegálva hallgató, minden 

ülésre kap a koordinátor meghívót, és az elmúlt másfél évben rendszeresen részt is vettem az 

üléseken.  Ebben a félévben az órarendem miatt nem tudok részt venni, így folyamatban van 

az új jelentkező keresése, aki szívesen eljárna és áramoltatná az információkat.   

 A február 27-én megtartott tisztségviselői ülésen részt vettem, és az egyik tisztség iránt 

érdeklődő személy is velem tartott.   

 A felezőről írtam a koordinátoroknak e-mailt – úgy, mint a szakos bulik esetében, ez 

sem állna meg a saját lábán – válaszokat személyesen kaptam, a jelenleg kialakult helyzet 

szerint a szakon nem lesz felező buli.   

 A levelezőlisták beállításaival meggyűlt a bajom az elmúlt időszakban.  Fetter Dávid 

informatikustól kértem tanácsot, majd a kapott javaslatokat meg is tettem, mégsem küldi ki 

automatikusan a leveleket minden levelezőlistára.  Mivel a beállítások elvileg jók, 

amennyiben a probléma továbbra is fennáll, a problémával az IIG-hez fogunk fordulni.   

 

 Az utódképzés tehát folyik, a pályázatomban leírtak szerint úgy, hogy minden 

elvégzendő feladatba a lehetőségekhez mérten bevonom őket.  Jelenleg még nincs olyan 

ember aki el szeretne indulni, én azonban bizakodva tekintek a jövőbe, reményeim szerint ez 

pár hónapon belül változhat.  Emellett megválasztásomkor új lendületet kaptam, így most én 

is jóval lelkesebben állok a feladatok elé, mint ősszel.   
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